
 

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 3. marts 2021  

Kl. 17 – 19.15   

 

Mødet foregår on line via https://ds.whereby.com/uffe  
For bestyrelsesmedlemmer der ønsker det vil skolen være åben.  
 

 

Forældrerepræsentanter: Tanja Terndrup (formand) 
Signe Bloch-Krarup (næstformand) 
Ellen Jensen 
Anette Haslund 
Mona Kjær Nielsen 
Pia Asta Winther  
Hans Grarup 

Mor til Dicte i Junior 
Mor til Alexander i Junior 
Mor til Jonas i Ung 
Mor til Tobias i Ung 
Mor til Sebastian i Ung 
Mor til Kristoffer i Indskolingen 
Plejefar til Matias i Indskolingen 

Forældresuppleanter:  
 

 

Medarbejderrepræsentanter Mie Geert 
Karen Faaborg 

 

Ledelsesrepræsentanter Uffe Lilholm 
Helle Pontoppidan 
 

 

Afbud: Ellen deltog ikke 
 

 

 

 

1. punkt 
17.00 / 3. min 
 

Godkendelse af dagsorden 
 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet er at alle i bestyrelsen er enige om dagsorden. 
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: Godkendt 

  

2. punkt 
17.03 / 2 min 

Godkendelse af referat fra 27. januar 2021 (bilag 1). 
 

https://ds.whereby.com/uffe


 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Referatet har været sendt rundt til godkendelse i forlængelse af mødet.  
 

Bemærkninger: Det skal uddybes i referatet, at Kompedal skal tænkes som et samlingssted for 
forældre og pårørende til udsatte borgere. 
 

Beslutning: Godkendt. 

 

3. punkt 
17.05 / 5 min 
 

Opfølgning på punkter fra sidste møde 
 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet med dette punkt er sikring af, at der følges op på beslutninger og 
drøftelser fra tidligere møde(r). 
 

- Siden sidste møde har Børne- og Ungeudvalget besluttet at den nye 
tildelings- og visitationsmodel for inklusionscentrene udskydes jf. punkt 9 fra 
sidste møde. På den baggrund er der ikke længere grundlag for 
skolebestyrelsens skriftlige garanti ift. økonomiske besparelser.  
 

Bemærkninger: Intet at bemærke udover ovenstående. 
 

Beslutning:  
 

 

4. punkt 
17.10 / 30 min 

Arbejde med principper:  Når eleverne er uden for skolens matrikel 
 
 

Ansvarlig: Uffe – Hanne Stougaard deltager muligvis under dette punkt. 
 

Sagsfremstilling: Formålet er at få lavet et princip for de situationer, hvor eleverne er uden for 
skolens matrikel. Herunder, hvem har ansvaret for eleven, hvem må køre med 
eleven, hvad er retningslinjerne hvis der sker noget uventet – som f.eks. en elev 
bliver væk mm.   
 
Drøftelse om evt. indhold i et princip ”Når eleverne er uden for skolens matrikel”.  
Nedsættelse af arbejdsgruppe. 
 
 

Bemærkninger: Drøftelse af indhold i et princip som ovenstående.  
Vi kan hente inspiration i Skolebestyrelsens princip om ”sikkerhedsregler” og 
uddybe denne. 
Forskellige perspektiver i drøftelsen: 

- Det er vigtigt, at man som forældre bliver ringet op, så hurtigt som muligt, 
også imens det står på. 

- Vigtigt med simple regler, som man som personale tager udgangspunkt i, i 
situationen. 

- Efterbehandling af situationen sammen med forældrene. 



- Information til personale på skolen om, at man er på tur, så der er mulighed 
for kontakt til skolen, hvis der er en situation, hvor der er brug for hjælp. 

- Vigtigt at pege en ansvarlig ud i forhold til at håndtere det kritiske i 
situationen og også en ansvarlig for de andre børn, som er tilbage på stedet. 

- Opmærksomhed på, hvordan vi kommunikerer ved akutte situationer, eks. 
SMS eller opkald. 

- Vigtigt med en enkelt procedure 
- Udpege en ansvarlig for kommunikationen 
- Overvejelse ift. hvornår politiet kontaktes 
- Måske vil det være en ide med en tavle, hvor man kan skrive, når man er 

ude af huset ift. at vide, hvem der er på skolen og hvem der er ude af huset. 
 

Beslutning: Hanne laver i samarbejde med Pia et oplæg til et princip, som drøftes på næste 
bestyrelsesmøde. 
Uffe undersøger, hvor ”sikkerhedsinstruks for kajak” er og får det lagt på 
hjemmesiden. 

 

 

5. punkt 
17.40 / 25 min 
 

Arrangementer og arbejdsgrupper 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet er få besluttet hvilke arrangementer der skal være over det kommende år 
samt nedsættelse af arbejdsgrupper, der er ansvarlige for arrangementerne. 
Arrangementer der kræver planlægning af arbejdsgruppe.  

- Forældreforedrag 
- Arbejds- og hyggefredag 
- Skolebestyrelsens temadag 
- Specialtropperne 
- Andet 

 
Nedsættelse af arbejdsgrupper samt evt. begyndende idegenerering til indhold. 
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: Forældreforedrag om ”seksualitet og pubertet” udskydes til efteråret. Signe tager 
kontakt til foredragsholder. 
Arbejds- og hyggefredag arrangeres, når det er muligt igen. Hans og Mona er 
ansvarlige. Skolen laver en liste med ideer til ting, der kan laves. 
Skolebestyrelsens temadag konverteres til et ordinært bestyrelsesmøde den 7.4. 
17-19.30 og en arbejdsgruppe bestående af: Uffe og Tanja der kommer med forslag 
til hvornår og hvad indholdet skal være på et senere tidspunkt. 
Specialtropperne Tanja tager kontakt til Ellen, som er repræsentant fra bestyrelsen i 
Specialtropperne for nærmere info omkring, hvordan det går med specialtropperne. 
 
 

 

6. punkt 
18.05 / 15 min 

Foreløbig personale- og elevsituation i det kommende skoleår 
 

Ansvarlig: Uffe 



 

Sagsfremstilling: Formålet er, at skolebestyrelsen får indblik i den foreløbige personale- og 
elevsituation i det kommende skoleår - og herunder eventuelle pædagogiske og 
økonomiske konsekvenser. 
 
Status og evt. drøftelse 

 

Bemærkninger: Pt. er der 24 elever på 0. og 1. årgang. Vi formoder, at vi får mellem 8-10 nye elever. 

Derfor bliver der et stort pres på de fysiske rammer i indskolingen, som er eleverne 

fra 0.kl-2.kl. 

Antallet af nye elever stemmer nogenlunde med de elever, der går ud, men med 

den store andel i indskolingen, vil det give et stort pres på indskolingens fysiske 

rammer. 

Vi har rammer til ca. 95 elever på Arendalsvej og Vibevej og ca. 8 elever i Salamanca. 

Ovenstående har betydning for vores organisering næste skoleår. Hvis vi vælger at 

lave om i vores strukturelle organisering med 3, 3 og 4 teams i de tre afdelinger på 

Arendalsvej/Vibevej, vil det have store konsekvenser hvert år fremadrettet. 

Alternativt kan vi tilpasse den pædagogiske tilgang ift. at bevare vores strukturelle 

organisering, hvor konsekvensen vil være, at eleverne vil rykke i junior og ung noget 

før. 

Punktet kommer på ekstraordinært MED møde i næste uge. 

Beslutning: Ovenstående er info til bestyrelsen. Bestyrelsen vil blive inddraget igen hvis der 
bliver behov for det. 
 
 

 

7. punkt 
18.20/ 20 min 

Orienteringer, Nyt fra og spørgsmål til. 
 
 

Formanden  
og evt. andre 
skolebestyrelses-
medlemmer 
 

Intet at bemærke 

Ledelse 
 
 

Kørselsafdelingen har haft til opgave at køre ældre til vaccinationer i perioden med 
Corona.  
Vi håber at få lidt ekstra økonomi til vores kørselsafdeling i det kommende skoleår. Der 
er dialog omkring dette med skoleafdelingen. 
I Salamanca er vi i gang med at søge byggetilladelse til en bålhytte og Skovhytte. Målet 
er, at der skal være plads til 8 elever i Salamancaafdelingen.  
Projekt omkring udvikling af Videnshuset går i gang i 4.3.2021. Hanne Ahrens, direktør, 
er projektejer, og Uffe kommer formentlig til at sidde i en arbejdsgruppe. 
 

Medarbejdere 
 

Karen og Mie informerer omkring Dybkær Læringsmodel, som danner grundlag for 
vores tilgang til læring og er udgangspunktet for vores dokumentation i elevplanen. 
 

 



 

8. punkt 
18.40 / 5 min 
 

Evaluering af håndteringen af COVID-19 i perioden siden sidste 
skolebestyrelsesmøde (fast punkt) 

Ansvarlig: Uffe 
 

Sagsfremstilling: Formålet med punktet er at få evalueret håndteringen af COVID-19 i perioden siden 
sidste møde.  
 
Drøftelse og evt beslutning om justeringer ift. håndtering af COVID-19 fremadrettet. 
 

Bemærkninger: Der er testenhed på skolen 2 gange ugentligt. Der er ca. 55 ansatte som er blevet 
testet hver gang. 
Der er en handleplan, som følges, ved en positiv Corona-test. 

Beslutning:  
 
 

 

9. punkt 
18.45 / 10 min 
 

Diverse mindre: 
 

Ansvarlig: Alle 
 

Sagsfremstilling: Formålet med punktet er at mindre temaer som der ønskes afklaring på eller 
drøftet, kan gøres under dette punkt – uden formulering af formål. Det er formålet 
at de enkelte punkter afklares efter kortere drøftelser på max 3-6 min.  
 

- Alternativ måde for skolebestyrelsen at lave tilsyn mens der er Corona-
restriktioner (Tanja) 

- Arbejde med økonomien fremadrettet. Det er forslaget, at Tanja, Signe og 
Uffe gennemgår den samlede økonomi løbende over året. Det bliver Tanja, 
Signe og Uffe der i fællesskab udvælger hvilke elementer i økonomien der 
skal med på skolebestyrelsesmøder (Tanja og Uffe) 

- Skolebestyrelseskurset planlagt til september 2020 er jo over flere gange 
blevet udsat. Nu har vi sat en ny dato mandag den 27. september 2021 kl. 
17.30-21.00 i Medborgerhuset, sal A. 
 

Bemærkninger:  
 
 

Beslutning: 
 

Tilsyn uddelegeres til nogle få fra bestyrelsen. Uffe, Signe og Tanja. 
Arbejdet med økonomi bliver fremadrettet, at der bliver nedslag på nogle få 
fokusområder fra den samlede økonomi på bestyrelsesmøder. 

 

 

10. punkt 
18.55/ 5 min. 

Evt. 
 

 Bestyrelsesmødet i april foregår i Salamanca – hvis Coronasituationen tillader det. 
 



 

 

 

Mødekalender for skolebestyrelsen 2020-2021 
Ugedag Dato Kl.slet Sted Dagsordenspunkter 

Onsdag 12/8 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 30/9 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 4/11 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 27/1 17.00-20.00 Dybkær Specialskole  

Onsdag 3/3 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 7/4 12.00-19.30 Temadag Foregår ude af huset 

Onsdag 5/5 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

 

 


